



Protokoll styrelsemöte

Nr 13, 2026-06-08



Datum och tid: 2026-06-08 kl. 19:30

Plats: Humlevägen 8G

Närvarande: Henrik Widlund, Jani Silvén, Catarina Mörck, Ann-Sofie Hannerz, Robert Magnusson, David Odén,

1. Mötet öppnades av Henrik Widlund.
2. Till justerare valdes Robert Magnusson.
3. Föregående mötesprotokoll gicks igenom och godkändes.
4. Ekonomirapport: Inget nytt att rapportera. Götalands Taktekniks sista faktura betalas när besiktningens punkter är åtgärdade. De har 2 månader på sig.
5. Information från Panncentralen: Inget nytt.
6. Underhållsplan:
 - a) Takbyte G7 och H8:
 - Tas upp med Götalands Takteknik: förstörd träkant på stora rabatten (detta behöver de ersätta). Henrik påminner om detta. Se action list, ta bort denna till nästa möte.
 - b) Garage, renoveringsplan och ommålning: styrelsen beslutade att det skall vara klart senast under 2027.
 - Robban förnyar befintliga offerter i januari. Bara ombyggnad, ej målning. Vi använder grundmålade brädor. Se action list.
 - c) Kantsten vid G3: Speranta kommer att ge offert på kantsten och träkant under den här veckan. Catarina:
 - Spiksten: 28.000 + moms + sten (≤ 240 kr/m). Ligger närmast till hands. Få helhetspris. Catarina kollar. Totalt pris: 40.000 SEK + moms. Totalpris för hela området ca 300.000? Planera in att göra det över ett antal år 5-6? Henrik lägger in det i underhållsplanen.
 - Vi behöver kolla med Räddningstjänsten hur bred väg de måste ha, utifall vi behöver bredda vägen. Catarina kollar. Se action list. Tas bort till nästa möte.
 - d) Asfaltering: Det har blivit hål i asfalten vid H1/H3 när sandlåda med flis tagits bort. Jani kommer att kolla med Speranta om de kan fylla i hålen med kallasfalt. Catarina tar det med Speranta. Catarina har inte fått svar, hon påminner. Se action list.



Protokoll styrelsemöte

Nr 13, 2026-06-08



7. Inkomna medlemsfrågor:

- Folk stör sig på skator på stora trädet på ängen. Går ej att ta bort den helt, då den håller torrt i marken.
 - Beställa glesning av trädet augusti-september.
 - Ta bort död björk samtidigt.
 - Plantera ny björk vid höststädningen.
- Se action list. Ta bort till nästa möte.

8. Övriga frågor:

- a) Återvinningsstationer: Det är tillbaka på ruta 1, det går inte att besluta. Idag kom vi fram till följande. Vi vill inte lägga ca 2 milj. på ett ljudisolerat hus vid Panncentralen. Vi avvaktar nästa möte med gruppen v26.
- b) Beställa 1 fotbollsmål + basketkorg. Henrik har beställt. Robban och David sätter upp.
- c) Sand/gruslådor: de befintliga är trasiga. Styrelsen beslutade att köpa in nya. Robban beställer 4 st till hösten. Se action list.
- d) Henrik beställer en huvudnyckel till Jani. Se action list.
- e) Vad säger vi om utbyggnader av altaner och skärmtak i området? Känns som vi behöver gå ut med hur vi i styrelsen vill ha det? Kolla om det står något i stadgarna om detta. Dela ut kommande folder från Boverket till hushållen. Den har nu kommit. Lägga den på hemsidan som nyhet. Ansi fixar. Se action list, ta bort.
- f) Hur går det med ventilationsrengöring? Har du fått några besked från kontaktmännen? 63 anmälda! Robban ringer Fredrik imorgon, mer rabatt?
- g) Stadgar bör vara klara i september: Hinner vi med något idag? Eller boka in separat möte? Separat möte för detta i augusti. Se action list.
- h) Actionlist: Gicks igenom.
- i) Datum för nästa möte: 10:e augusti. Nytt stadgemöte 24:e augusti.

9. Mötet avslutades.



Protokoll styrelsemöte
Nr 13, 2026-06-08



Vid protokollet:

Ordförande:

Justeras:

Ann-Sofie Hannerz

Henrik Widlund

Robert Magnusson